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Valo-koulutuskeskuksen kehittämisnäkymät lähivuosille

KEHTMK 25.01.2021 § 3

Sivistysjohtaja Matti Hursti
 Olosuhteet koulutuskeskus Valon kehittämiselle tulevina
 vuosina ovat suotuisat. Valon lähiympäristöä koskevan

kaavamuutoksen tavoitteena on mahdollistaa Pallotieltä liittymä
Vaasantielle. Lisäksi Vaasantielle osoitetaan ylikulku jalankululle ja
pyöräilylle.

 Kaavamuutoksen tavoitteena on myös mahdollistaa
koulutuskeskuksen laajentuminen lisärakentamisella.

 Lisärakentamisen vahvana perusteena on Valon suosio.
 Koulutuskeskuksen opiskelijamäärää ei voida enää lisätä. Aikanaan

lukiolle ajateltu 450 opiskelijan yläraja on jo ylitetty. Opiskelijoita
lukiossa on nyt n. 500. Yhteensä Valossa on n. 1 000 opiskelijaa.
Kysyntä Valon Tredun opiskelulinjoille on myös vahvalla tasolla.

 Lisärakentamisen suunnittelun yhteydessä on otollista pohtia Valon
tarjoamia opiskelusisältöjä ja opintopolkuja. Millä toimenpiteillä
Valosta tulisi nykyistä monipuolisempi ja vahvempi koulutuskeskus
sekä opiskelijoiden että toimintaympäristön tarpeiden näkökulmista
katsottuna? Tätä kysymystä koskevat Ylöjärven kaupungin tavoitteet
olisi hyvä linjata mahdollisimman pian.

 Kaavasuunnittelija Roosa Saarela esittelee kokouksessa alueen
asemakaavan valmistelutilannetta, jonka jälkeen sivistysjohtaja
esittelee alustavia ideoita opiskelumahdollisuuksien laajentamiseksi
koulutuskeskus Valossa.

Vs. kaupunginjohtaja ehdottaa
 Kehittämistoimikunta merkitsee koulutuskeskus Valoa koskevat

kehittämisasiat tiedoksi ja linjaa osaltaan jatkovalmistelun tavoitteita.

Päätös Hyväksyttiin.
 ------

 Kaavasuunnittelija Roosa Saarela poistui kokouksesta tämän asian
jälkeen klo 12.35.

 -----


